

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

COT/135
23 May 1969

Special Distribution

Original: English/
anglais

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE
IN COTTON TEXTILES

Action by the United States under Articles 3 and 6(c)

The following communication has been received by the Director-General from the United States mission, for notification to the Cotton Textiles Committee.

Following consultations undertaken at the request of the United States pursuant to the Long-Term Arrangement Articles 3 and 6(c), it has been agreed that the Government of Hungary will limit its exports of cotton carded print cloth sheeting (cotton textile Category 19) to the United States to 500,000 square yards for the twelve-month period beginning 1 April 1969.

ACCORD CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL
DES TEXTILES DE COTON

Dispositions prises par les Etats-Unis au titre des
articles 3 et 6, alinéa c)

La Mission des Etats-Unis a fait parvenir au Directeur général la communication ci-après, pour notification au Comité des textiles de coton.

A la suite des consultations engagées à la demande des Etats-Unis conformément aux articles 3 et 6, alinéa c), de l'Accord, il a été convenu que le gouvernement de la Hongrie limitera ses exportations sur les Etats-Unis de tissus de coton imprimés, en fils cardés, genre toile à drap (catégorie 19 des textiles de coton) à 500 000 yards carrés pour la période de douze mois à compter du 1er avril 1969.